

Councillor Brockington and the Matthew Perry Foundation of Canada invite you to a

Community Information Session about Matthew Perry House Ottawa

Matthew Perry House Ottawa is set to become a first-of-its-kind supportive housing initiative dedicated to supporting individuals and families seeking support for their substance use disorders.

Matthew Perry House Ottawa will be built on the strength of community. The Matthew Perry Foundation of Canada, The Royal, Ottawa Community Housing, Salus, CAPSA Canada, Rideauwood, Ottawa Black Mental Health Coalition, and Ottawa Aboriginal Coalition are working hand-in-hand to bring Matthew Perry's vision of long-term recovery support to life.

Located on the campus of the Royal Ottawa Mental Health Centre, at 1145 Carling Ave., this transformative project will provide individuals on their recovery journey with a safe, stable environment and wraparound services—offering a vital foundation for healing, hope, and renewal in Ottawa and beyond.

We invite our neighbours and community partners to join us at **7 p.m. on March 20** to learn more about this innovative initiative, what it means for you, and how to get involved.



THURSDAY, MARCH 20, 2025
7 P.M. to 9 P.M.

Royal Ottawa Mental Health Centre
1145 Carling Avenue



PLEASE RSVP FOR THIS EVENT
surveymonkey.com/r/MPH-March20

Le conseiller Brockington et la Fondation Matthew Perry du Canada vous invitent à

Séance d'information communautaire sur la Maison Matthew Perry d'Ottawa

La Maison Matthew Perry d'Ottawa est sur le point de devenir une initiative de logement supervisé, la première du genre, destinée à soutenir les personnes et les familles qui cherchent un soutien pour leurs troubles liés à la consommation d'alcool et d'autres drogues.

La Maison Matthew Perry d'Ottawa sera bâtie sur la force de la communauté. La Fondation Matthew Perry du Canada, le Royal, Logement communautaire d'Ottawa (LCO), Salus, CAPSA Canada, Rideauwood, la Coalition de la santé mentale des noirs d'Ottawa, et Ottawa Aboriginal Coalition travaillent main dans la main pour donner vie à la vision de Matthew Perry d'offrir un soutien au rétablissement à long terme.

Situé sur le campus du Centre de santé mentale Royal Ottawa, au 1145 de l'avenue Carling, ce projet transformateur offrira aux personnes en voie de rétablissement un environnement sûr et stable ainsi que des services intégrés, qui sont les fondements essentiels du rétablissement, de l'espoir et du renouveau à Ottawa et au-delà.

Nous invitons nos voisins et nos partenaires communautaires à se joindre à nous **le 20 mars à 19h** pour en apprendre davantage sur cette initiative innovante, sur ce qu'elle signifie pour vous et sur la façon d'y participer.



JEUDI 20 MARS 2025
19h à 21h

Centre de santé mentale Royal Ottawa
1145, avenue Carling



SVP VOUS INSCRIRE POUR
CET ÉVÉNEMENT

surveymonkey.com/r/MPH-March20